
VZW KOHH – Veearts Strauvenlaan 5, 3540 Herk-de-Stad

Ouderraad De Zeppelin
Verslag van de vergadering van 22-10-2024

Aanwezig: Nathalie, Christine, Karen, Valerie, Elene, Barbara, Sadia, Goele, Elke, Tom, Ward

Verontschuldigd: Katrien

Afwezig: Raf
Schoolteam: Juf Gerda, Juf Lieve
Gasten: Jan

Volgende vergadering: 12 november 2024 om 20u30



Agenda
1. Verslag vorige vergadering

2. Mededelingen schoolteam

3. Opvolgingspunten

4. Pizza pasta afhaal event

5. Werkgroepen

6. Financiële stand van zaken

7. Varia

1. Verslag
Het verslag van de vergadering dd 17-09-2024 wordt goedgekeurd en mag online geplaatst worden op

de website van de school. Dit mag naar gery.bilsen@kohh.be gestuurd worden en dan wordt het

gepubliceerd op de website.

2. Schoolmededelingen

● Voorleesweek: het voorstel van de werkgroep is om te werken met een voorleespiet aangezien

dit rond de periode van Sinterklaas valt. Voor het lager hadden we als idee een caravan vol met

boeken op de speelplaats te installeren. Dit is echter een idee wat dit jaar niet meer

realiseerbaar is, maar eerder iets wat in de toekomst geïmplementeerd kan worden. Voor dit

jaar is er nog een idee op basis van The Mask Singer een variant in te voeren zoals The Mask

Reader. Er dient wel rekening gehouden te worden dat er al op school The Mask Singer

ingevoerd zal worden, en we moeten ervoor zorgen dat we niet te veel dubbel of gelijkaardig

gaan organiseren. Daarnaast vraagt de school om de weken niet te druk te maken. Want als er al

ouders en grootouders komen voorlezen, geeft dit reeds veel prikkels voor de kinderen. Als

conclusie op dit moment gaan we voor de kleuters en eerste graad een voorleespiet laten komen

lezen. Barbara vraagt dit na. Voor L3 tot en met L6 wordt er duolezen georganiseerd. We

stemmen verder af samen met de school.

● Sinterklaas: Spelelementen buiten. Katrien heeft aan de ouderraad een overzicht bezorgt met

spelelementen die de kinderen leuk vinden. De ouderraad voorziet een budget van 2000€ ter

ondersteuning.

● De ouderraad wil graag iets educatiefs aanbieden voor de kinderen. Dit jaar willen we ons als

thema richten op natuur en milieu. De voorziene werkgroep bekijkt dit.

● EHBO: Een opleiding voor het 6de leerjaar zal zoals jaarlijks voorzien worden. Naar volgend jaar

toe willen we de opleiding aan meer klassen aanbieden, omdat herhaling in EHBO een

meerwaarde is. Daarnaast bekijken we de mogelijkheid om ook aan kleuters op spelenderwijs

een basis rond hulpverlening aan te bieden.

● Leren leren dient verder bekeken te worden. We zullen hier de volgende vergadering op

terugkomen.

● Helm op Fluo top start na de vakantie. Kan de ouderraad op vlak van verkeersveiligheid de

school ondersteuning bieden, los van de helm op fluo top actie. Eventuele opties die bekeken

kunnen worden; vrachtwagen met dode hoek, fietsparcours voor de kleuters. De school zal dit

bekijken en hier op terugkomen.

● Theater op school: dit werd als zeer positief ervaren.



● Na Allerheiligen is er opnieuw soep voorzien voor de kinderen. Op dinsdag door Chateau

D’Hamont en op vrijdag door de gemeente. Er is een vraag of er ouders, grootouders en andere

vrijwilligers op vrijdag kunnen komen helpen. Katrien stuurt een bericht via Questi.

● De bezorgdheid rond te grote klassen: Hoe verloopt dit in andere scholen van Herk-de-Stad?

Kunnen verschillende ouderraden zich groeperen om zo samen sterker te staan en hun

bezorgdheden voorleggen aan het schoolbestuur.

● Carnaval: de stoet voor de kinderen iets meer ondersteunen en begeleiden zodat er een iets

grotere stoet is voor de kinderen zelf. Karen vraagt na of we over een carnavalswagen kunnen

beschikken. Nathalie informeert bij Katrien naar exacte datum.<

● Is er een mogelijkheid om de foute week terug in te voeren: Foute schoenen, foute haren, foute

sokken,… De kinderen vinden dit altijd fijn om te doen.

● Werkgroep nieuwjaarsreceptie: Wat dient de ouderraad hierin precies te ondersteunen?

3. Opvolging

● Kienavond: data voor 2025 zijn aangevraagd; tot op heden nog geen feedback ontvangen. Zodra

er data’s bekend zijn, maakt Nathalie een poll aan om een datum vast te leggen.

● EHBO: Datum volgt nog in samenspraak met de school.

● Personeelsvergadering school: De ouderraad zou graag eens een personeelsvergadering

bijwonen met als doel een betere samenwerking tussen de school en ouderraad te creëren. Juf

Katrien heeft van de directie van de scholengroep te horen gekregen dat dit wettelijk niet kan.

De ouders krijgen enkel tijdens de ouderraad/schoolraad inspraak.

4. Pizza pasta afhaalevent
De feedback was in het algemeen zeer positief. De kwaliteit was zeer goed. De verhouding prijs-kwaliteit

was zeer goed. De pizza’s waren lekker. Als minpunt kwam naar boven dat de pizza aan de kleine kant

was. Volgend jaar eventueel twee verschillende formaten aanbieden.

Het verdelen en inpakken van de gerechten is vlot verlopen.

Eventueel ook andere mogelijkheden bekijken zoals een ontbijtmand bij moederdag,

pannenkoekenverkoop, koekenverkoop,...

Aangezien dit jaar de eerste keer sinds jaren de reacties zeer positief waren, is het misschien ook wel

interessant om volgend jaar hetzelfde aan te bieden en te werken aan de opmerkingen die er waren.

5. Werkgroepen

● Educatie: Infoavond voor ouders: Thema “Zelfvertrouwen bij jonge kinderen”. Offerte werd

opgevraagd maar nog niet ontvangen. Geen lezingen meer via het VCOV of Ankerpunt aangezien

deze lezing vorig jaar geen succes was.De werkgroep komt hier later op terug.

● Hapje stapje Paaseditie: voorbereidingen gaan vlot. De route is reeds uitgestippeld. We starten

en eindigen aan de voetbalkantine. Tijdens de wandeling zijn er verschillende hapjes en stops



met spelletjes. Start vanaf half 10 en eventueel in kleine groepen die om het kwartier vertrekken

om de wandeling vlot te laten verlopen. Volgende vergadering krijgt deze werkgroep de tijd om

dit uitgebreider toe te lichten.

● Fluocontrole: nader te bepalen en bekijken hoe we dit kunnen aanpakken na de Krokusvakantie

na de actie van de school Helm op Fluo Top. De ouderraad wil zich richten op de periode vanaf

de Krokusvakantie tot het einde van het schooljaar om de kinderen te blijven stimuleren hun fluo

vest te dragen. Daarnaast kunnen we ook op basis van de statistieken van de klassen kijken

welke klas het beste scoort en hier een beloning aan koppelen. Een aankondiging hiervan zal

geplaatst worden op de Facebook pagina.

6. Financiële stand van zaken

● Bank 17082,32€
● Kas 593,55€ (bedrag vorige maand aangezien de kas nog niet werd overgedragen)

Er dient nog tussen de 2000€ en 2500€ van af te gaan voor de aankoop van de pizza’s. Deze factuur is

nog niet binnen.

De taarten voor de dag van de leerkracht dienen ook nog uitbetaald te worden. Het gaat hier om

ongeveer 25€.

KBC volmacht Barbara is in orde.

We hebben een mooi bedrag op de rekening staan. Het voorstel is om een investeringsplan op te maken

zodat we weten wat we mogen verwachten naar inkomsten en uitgaven toe. Wat met de nieuwbouw die

eraan komt. Wat verwacht de school als ondersteuning van de ouderraad voor de nieuwbouw en in

andere projecten die zij willen organiseren. Denk hierbij bvb aan het gezond ontbijt wat dit jaar opnieuw

georganiseerd kan worden.

7. Varia

● Online meetings worden als zeer aangenaam en positief ervaren. Afwisselen hierin waarbij we

de ene maand fysiek aanwezig zijn op school en de andere maand online vergaderen.


